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ČESKO: Je třeba se k realitě postavit čelem. Jestliže stávající vláda tvrdí, že nás z krize
vyvede, pak si přiznejme, že jde pouze o prosazování pochybné ideologie a splnění určitých
zadání, než aby šlo o koncepci budoucího vývoje České republiky a udržení solidní životní
úrovně. Stačí se zaposlouchat do blábolů vypouštěných z úst Fialou, Pekarovou Adamovou
či Rakušanem, abychom se dopracovali k tomu, jak destrukční způsob vlády si pro nás
připravili. A to na mnoha úrovních a v širokých sférách.

Odborníci se jednoznačně shodují na tom, že bez ruského plynu se Evropa neobejde. Není na to
ekonomicky a technologicky připravena a snaha Evropské komise trestat každého, kdo by ruské
komodity kupoval, je cestou k největší evropské hospodářské krizi od konce 2.světové války. Možná
ještě dále směrem ke 3.světovému konfliktu. Nejhůře z evropských zemí jsme na tom my, protože
jako jediní nemáme uzavřené dlouhodobé kontrakty a plyn nakupujeme nejdráž z celé Evropy,
přičemž alternativa ruského plynu reálně neexistuje. Jak je to možné a kde se stala chyba, proč ji
navíc nikdo nenapravuje? Protože Rusko? Fiala si tak hraje na svém písečku a bez jakéhokoliv pocitu
zodpovědnosti vůči České republice zásobuje zbraněmi neonacisty z Ukrajiny. Je v tom podporován
bruselskou klikou a médii patřícími většinou proamerickým vlastníkům, v případu ČT liberálům a
prounijním pomatencům, respektive je jimi řízena.

Jisté je, že k plynu za příznivou cenu na úrovni nákupu Maďarů se s touto vládou nikdy nedostaneme
a kontrakty, jejichž součástí bude i omluva za chování Fialovy vlády, bude moc podepsat až nový
kabinet diametrálně se lišící od stávajícího. Bude to znamenat svržení toho současného, nejlépe
doplněného o řadu trestních oznámení souvisejících se špatnými politickými rozhodnutími. Nová
vláda pak bude muset nejen navázat nové kontakty s Ruskem, ale zároveň vytáhnout hlavu českého
lva z pozadí Evropské unie, do kterého ji Pětikoalice zastrčila. To znamená úplnou změnu na naší
politické scéně a odeslání současných koaličních partnerů do propadliště dějin po bok ČSSD. Topka
a Piráti k tomu měli blízko už nyní, ODS a STAN si o to říkají také, jen lidé si nedokážou představit
jinou alternativu.

Problémem vzniku nových politických subjektů jsou peníze a mediální ignorace. Výhodou
parlamentních stran je financování státem a další zisky stranických pokladen. U Pirátů to byla také
podpora ze zahraničí, o čemž lze spekulovat například i u Top09. V nynější době probíhá v Davosu za
přísných opatření další zasedání zločineckého spiknutí zvaného Světové ekonomické fórum, na které
Klaus Schwab veřejně vyzývá k podpoře globální vlády a jejích plánů. Právě naše Pětikoalice slouží
jako prodloužená ruka této mafie. To je další důvod, proč je třeba se Fialy & spol. zbavit co
nejrychleji. Potřebujeme jak SPD, tak i další silnou euroskeptickou stranu, v níž by se angažovali jak
odborníci, tak i osobnosti. Bohužel je u nás EU natolik všestranně preferována, že si velká část
našich spoluobčanů neumí představit, že bychom v ní nebyli. To i přesto, že ji její vedení vede do
propasti. Hlavním mottem se tak nestal prospěch obyvatel evropského kontinentu, ale nenávist
k Rusku, snaha vykořisťovat ho a dotlačit ho k porážce.

Jak naivní jsou představitelé EU dělající poskoky Spojeným státům. Rusové si postupně získávají na
svou stranu další země mimo Evropu a situace začíná být značně nepřehledná. Evropa se stala
obětním beránkem a Spojené státy hrají vabank. Podpora Ukrajiny vede k prodlužování konfliktu,
v němž mají Rusové výrazně navrch, a navíc získávají přímé důkazy o angažovanosti Západu v této
válce. Ignorace reality posledních 8mi let, kdy Azov ničil Donbas a prezentace výroků Zelenského, že
to jsou právě Rusové, kdo ho rovná se zemí, je ukázkou prolhané západní propagandy. Ještě se
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budeme divit, až promluví zajatí obránci Azovstalu včetně zahraničních vojenských poradců. Místo
diplomatické zdrženlivosti se naše politická reprezentace chová doslova agresivně vůči
předpokládanému vítězi sporu a bez ohledu na potřeby naší země. Prahou potom táhnou zástupy
ukrajinských sběratelů sociálních dávek a smějí se tak do očí Čechům nacházejícím se na pokraji
osobních bankrotů.

Ceny všeho stoupají i kvůli Ukrajině, nikoliv však proto, že by Putin řešil dlouho dopředu avizované
problémy, ale především díky nákladům spojeným s podporou Ukrajinců, kteří si za své problémy
mohou napojením na západní mocnosti. Udělali jim užitečné idioty a naše vláda se staví do stejné
role. Je tedy nejvyšší čas s tím něco dělat. Bez zbavení se evropského liberalismu představovaného u
nás stranami ve vládě a ANO to však nepůjde. Řešením je lidové povstání a vznik jisté platformy z něj
vzešlé. Jsme však na to dostatečně hladoví a naštvaní? Obáváme se, že zatím nikoliv. A s tímto
smutným konstatováním to můžeme ukončit. Dokud nebudeme jednotní, mohou si s námi dělat, co
chtějí. Bohužel.
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